

《许云樵全集》

此认购单仅供马来西亚以外国家

(国外认购的最新定价，将从 2021 年 10 月 1 日正式生效，限量发行，欲购从速)

(只接受全套认购，不接受散装售卖。请电邮 sgmsales@sgm.org.my 询问详情)

认购须知

- (1) 认购者一旦呈上认购单，即承诺购买完整全套《许云樵全集》(8 卷 23 册)。
- (2) 全套最新定价 **USD1,300.00**，**不含邮费**。凭此认购单认购者将获折扣 20%，即以 **USD1,040.00** 购得。
(注：凡于 2021 年 9 月 30 日之前认购及付清款项，将获优惠价每套 USD 850，并凭此认购单获折扣 20%，即以 USD 680 购得。)
- (3) 恕不接受现金付款。请参阅**付款方式**。
- (4) 认购一经受理，**恕不接受退款，不接受撤销**。
- (5) 领取方式：自取或邮递 (国外空运采用 Federal Express 联邦快递)。
- (6) 本会将为认购者提供空运费用总计算。认购者须承担邮递 (国外空运) 之**所有费用**。
- (7) 任何询问，请联系：蔡秀玲 sgmsales@sgm.org.my (电话号码：+603-2141 2003 传真号码：+603-2142 3932)

付款方式

国外认购：透过电汇，并将汇款单据连同认购单电邮、传真到：

马来西亚创价学会出版部
Wisma Kebudayaan SGM
243, Jalan Bukit Bintang, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia
Tel: +603-2141 2003 Fax: +603-2142 3932
Email: sgmsales@sgm.org.my

银行户口详情如下：

银行：**PUBLIC BANK BERHAD**

银行户口名：**PERSATUAN SOKA GAKKAI MALAYSIA (SGM)**

银行帐号：**3145 81 3912**

银行代码：**PBBEMYKL**

The Complete Works of Hsu Yun–Tsiao

(The new price for overseas orders will come into effect on October 1, 2021.)

Order instructions

- (1) The buyer agrees to purchase at least ONE complete collection set of *The Complete Works of Hsu Yun-Tsiao* (comprising a total of 23 books in 8 volumes) once the Order Form has been submitted.
- (2) The new price is **USD1,300**, excluding shipping. Using this Order Form, buyers will get this set at a 20% discount, or **USD1,040**.
(Note: Buyers who purchase this set with full payment no later than **September 30, 2021** using this order form will be able to purchase the set at a special price of USD850, which is then discounted 20%, making it USD 680, excluding shipping.)
- (3) Cash payment will **NOT be accepted**. Please refer to **Payment methods** listed below.
- (4) Once an order has been confirmed, **discontinuation of order, cancellation of order or requests for refund will NOT be entertained**.
- (5) Collection details: Self pickup or by courier service (by International airfreight: Federal Express).
- (6) Total of courier fees (International airfreight fees) will be provided to the buyer. The buyer needs to **bear ALL the costs of courier** (by International airfreight).
- (7) For any enquiry, please contact **Ms Chai Siew Lin** (sgmsales@sgm.org.my), contact no.: +603-2141 2003, Fax: +603-2142 3932.

Payment methods

For Overseas Buyers: Payment by Telegraphic Transfer (T.T.): Please fax or email the bank remittance acknowledgement together with the order form to:

SGM Publications Department
Wisma Kebudayaan SGM
243, Jalan Bukit Bintang, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia
Tel: +603-2141 2003 Fax: +603-2142 3932
Email: sgmsales@sgm.org.my

The banking details are as follows:

Bank: **PUBLIC BANK BERHAD**

Name of Account: **PERSATUAN SOKA GAKKAI MALAYSIA (SGM)**

Account Number: **3145 81 3912**

Bank SWIFT Code: **PBBEMYKL**

《许云樵全集》

认购表格 Order Form

单位 Organisation:	(英 English) (中 Chinese)
姓名 Name:	(英 English) (中 Chinese)
邮寄地址 Mailing Address:	
邮区编号 Postal Code:	
州属/国家 State:	
电邮 Email: (必填)	
电话号码 Contact No. :	(住家 Home) (办公处 Office)
手机号码 Mobile No. :	
请选择 Please select:	<input type="checkbox"/> 上门领取 <input type="checkbox"/> 一次邮寄 (全套) Self-pick up One-time courier (full set)
本人/单位认购 I/ We would like to purchase	_____套《许云樵全集》 _____set(s) of <i>The Complete Works of Hsu Yun-Tsiao</i>
签名/盖章 Signature/Stamp:	
日期 Date:	